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Vraag 1. De geldende maatregelen leiden voor scholen in het Voorgezet Onderwijs tot 
uitdagingen op het gebied van ruimte. Heeft de wethouder signalen ontvangen dat de scholen 
in onze gemeente ruimte te kort komen om de lessen doorgang te laten vinden? 

Antwoord: De wethouder heeft geen signalen ontvangen. VO scholen geven aan te kunnen voldoen 
aan de eisen die de landelijke overheid stelt. Leerlingen op het Westeraam en Lyceum Elst volgen 
50% fysiek onderwijs. Zij ervaren geen ruimtegebrek. Ook HPC en OBC geven hybride onderwijs. Alle 
lessen krijgen doorgang.

Vraag 2. Welke actie heeft het college ondernomen om vraag en aanbod bij elkaar te brengen 
vanwege hun zicht op de randvoorwaarden voor het onderwijs om publieke ruimtes te 
gebruiken?

Antwoord: Team Vastgoed heeft contact gelegd met het VO om te kijken naar mogelijkheden. 

Vraag 3. De Tijdelijke wet maatregelen COVID-19 (Twm) biedt een grondslag voor de 
bevoegdheid van de burgemeester om publieke ruimtes voor het voortgezet (speciaal) 
onderwijs open te stellen. Wordt er in Overbetuwe gebruikt gemaakt van deze bevoegdheid? 
En zo ja op welke wijze?

Antwoord: Wij hebben geen gebruik hoeven te maken van de speciale bevoegdheid. Alles is in goed 
overleg met betrokken partijen geregeld. Lyceum Elst maakt in overleg met de gemeente gebruik van 
de gymzalen van het Westeraam tijdens het centraal eindexamen. OBC Elst gebruikt ‘het Wapen van 
Elst’ als toets- en examenruimte. 

Vraag 4. In de media is te lezen dat de vraag naar psychische zorg voor jongeren stijgt. Uit de 
monitor 2020 is een stijging in Overbetuwe nog niet zichtbaar. In onze buurgemeente 
Lingewaard is het laatste kwartaal van 2020 wel een forse stijging te zien. In hoeverre is er 
sprake van een recente stijging in de aanvraag voor psychische zorg onder jongeren in de 
gemeente Overbetuwe?

Antwoord: In Overbetuwe is geen recente stijging te zien van het aantal aanvragen voor een 
maatwerkvoorziening voor jongeren. Wel constateren we dat jongeren problemen ervaren als gevolg 
van de Corona maatregelen. Partners zoals jongerenwerk, schoolmaatschappelijk werk en 
leerkrachten spannen zich in om vroegtijdig te signaleren en ondersteuning te bieden, zodat de 
jongeren goed in beeld blijven en voorkomen kan worden dat alsnog een maatwerkvoorziening nodig 
is.

Vraag 5: Indien het antwoord op vraag 4 ja is, welke knelpunten worden ervaren om alle 
jongeren in de gemeente Overbetuwe binnen een redelijke termijn en adequaat te helpen?

Antwoord: Hierin worden momenteel geen knelpunten ervaren. 


